
Referat styremøte i Fyresdal Idrettslag torsdag 11/01-2017 

 

Møtet startar:  kl 2000.  

Møteslutt ca:  kl 2130. 

Møtestad:  Fyresdal Næringshage – 1. Høgda i nybygg.  

  Inngang mot vatnet. 

Møtt:  

Espen S. Valseth, Camilla Mostervik, Elisabeth Gasmann, Elisabeth Taraldlien, 

Gry Aamlid, Ann Merete Røed, Tron Armand Støle 

Ikkje møtt: Anne-Mette Momrak 

Sakliste: 

01/17 Godkjenning av innkalling og referat frå møtet 09/11-16. 

           Godkjent. 

 

02/17 Informasjonssaker 

 Tilbud om basistrening på Sporty-påmelding førre måndag. FIL er med på dette. 

Allereie 23 påmeldte. Påmeldingsfrist fredag 13. januar. Same opplegg som før 

viss klubbene går med på det. Styret er positivt innstilt. 

 

03/17 Økonomi / Rekneskap 

 Kort gjennomgang frå kasserar- antageligvis 30.000 i minus. Har ikkje endelige 

tall enda. 259.000 på konto nå. 

 Dette skuldast noko uforutsette utgifter som egenandel til forsikring på klubbhus 

ved vatnskade og basistrening for ungdom. 

 Status medlemmer-195 medlemmer. 

04/17 Kort orientering frå gruppene. 

Svømmegruppa har gjennomført svømmeskole-23 deltakere. Det blir sendt ut 

invitasjon til å begynne som rekrutter denne uka. 10 som er gode nok og vil få tilbod om 

dette. Hilde Homme fortsetter som instruktør for rekruttene. 22 medlemmer pr i dag. 

Nedgang på de som satser sterkt. 2 stevner er planlagt i år. Sjølv om det er 

planleggingsdag er det svømmetrening. 

Skigruppa venter på snø. Planlagt oppstart er 24. januar. Avtalt med foreldrene om å 

stå vakt. 

Fotballgruppa hadde sonemøte i går på Høydalsmo. Mye nyttig informasjon. 

Idrettslagene sliter med å skaffe frivillige. Har fått henvendelse om å betale trener på 

G14, men det kommer nok ikkje igjennom. Har ingen som tar på seg trenerjobben for 

G14 foreløpig. Styremøte i morgon torsdag 12. januar. Ca 80 spillere med førre sesong. 



Vært litt utfordringer rent administrasjonsmessig. Sålangt ca 70 påmeldte til nå til ny 

fotballsesong.  

Bandy i haust var det mange spillere. Mellom 11-13 med på hver trening. Foreløpig i år 

har det ikkje vært med så mange. Prøve å få til cuper i år. Kommet fleire til. Kjøpt inn litt 

ekstra utstyr. 

Barneidretten har mange unger. På nissemarsjen i desember var det ca 20 unger med 

foreldre som troppet opp på POS. Kjempe fint arrangement. Har hatt fotball og ringleik 

nå på nyåret. Mange små som møter opp. 

Turgruppa- intet å melde. 

05/17 Forberedelse til Årsmøte. 

 Gjennomgang av tilbakemeldinger frå valkomiteane: 

Svømmegruppa får ikkje til noe nytt styre. Har fått kasserer. Forslaget frå styret er at 

det blir et felles styre. Det er mange verv i forhold til antall medlemmer. Svømmegruppa 

planlegger å ha et foreldremøte.  

Fotballgruppa har komplett styre på plass.  

Idrettslaget skal ha ny leder, Tarjei Aamlid som barneidrettskontakt, kasserer Åse 

Breiland, Elisabeth Gasmann som bandykontakt, Jim Aune og Janne Hagen i 

valgkomiteen. Mangler leder og trimkontakt. 

 

 Fastsetje dato for årsmøtet. 

Tysdag 28. februar kl 19.00- årsmøte. 

Innen 7 februar må rekneskap og budsjett være levert til Espen. 

 

06/17 Ymse 

Åpningen av Hamaren er 5. mai. Det er lagt opp til en del aktiviteter utover dagen. 

Matservering på 3 ulike plasser i Hamaren. Fått 75.000 til åpningen. 

Referent: Camilla Mostervik 


